
ZAPISNIK SA 4. SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA

odrZane dana20.6.2023. godine s podetkom u 16.30 sati u prostoriji Skole.

Na siecinici prisutni: Gorclana File5, ravnateljica, Mladen Deli6, dlan SO, Ante 2dei6, dlan SO,

Sonja Pavlii dlan SO, Sandra Tomljenovi6, dlan SO, Silvana Mrazovil dlan SO, Danijela

IVfark,r',zii, zapisnidar.

Odsutni: Martina Malogorski Jurjevi6 dlan SO

Sjedni<'u Skolskog odbora otvorila je predsjednica SO. Nakon Sto je utvrdena natpolovidna

vedina predloZenje sljedeii

Dnevrri red sjednice

1. I-lsvajanje Zapisnikasa3. sjednice Skolskog odbora

i',. Prijedlog Pravilnika o radu

3,. Prijedlog Pravilnika o za5titi na radu
t',. Prijedlog Pravilrrika o za5titi odpoLara

5. Prijedlog izmjena i dopuna Financijskog plana 2a2023. godinu
(i. Razno

Dne'rrri red je usvojen.

A.d.1.) Clanovi Skolskog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik sa 3. sjednice SO odrZane

4.4.i',073. godine.

Ad.2:,.) Prezentiran je prijedlog Pravilnika o radu OS lobriSe Cesarida koji je uskladen sa

Zakonc,m o radu. Prijedlog sadrli izmjene i dopune u odnosu na prethodnu verziju, a koje se

odnose na uvjete radnih mjesta koja nisu propisana zakonskim ni podzakonskim propisima
yezano uz primjenu u praksi, trZi5te rada, izmjene vezale uz odredene promjene u sustaw ili

k,rnl,r'e:izaciju te nova turnadenja.

Prij e dLio g Pravilnika j e j edno glasno usvoj en.

Ad.3.) Prezentiran je prijedlog Pravilnika o za5titi na radu

Prijedhrg Pravilnika je jednoglasno usvojen.

Ad.4.) ,Prezentiran je prrijedlog Pravilnika o za5titi odpolan

Prij e,c1 kr g Pravilnika j e j edno glasno usvoj en.

A.d.:..) Prezentiran je prijedlog izmjena i dopuna Financijskog plana 2a2023. godinu.

Prije dlog izrnjena i dopuna Financijskog plana za2023.je jednoglasno usvojen.



Ad.6.) obavijesten je So da je u tijeku natjedaj za dva rudna sisternatizirana radna m.iesta

spremadica zakoieie dobivena suglasnost MZO'

Ravnateljica je izvjestila dlanove 5o o rezult atimavanjskog wednovanj a 8' ruzteda u RH koje

je proveo Nacionalni centar za vanjsko vrednovanje. Rezultati su prikazani u obliku pcsfotalia

i usporedeni su s nacionalnim prosjekom. Iz svih vrednovanih predmeta nasi su udenit;i iznad

nacionalnih rczultata od 2Vo do 12o/o'

Sjednica SO zavr5ila je u l7:30 sati'

Predsjednica SO
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